
RP.0057.05.2020 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

od dnia 28 maja 2020 r. do dnia 24 czerwca 2020 r. 

 

1. 29.05.2020 r. złożono I uzupełnienie formalne wniosku o dofinansowanie do „Budowy 

zbiorników retencyjnych ścieków surowych i oczyszczonych wraz z modernizacją 

reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury towarzyszącej”. Na realizację zadania planuje 

się pozyskanie dofinansowania z poddziałania 5.2 gospodarka wodno-ściekowa,  

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 

2014-2020. 
 

2. 01.06.2020 r. podpisałam umowę z firmą Alarmowanie.pl z Iławy dotyczącą 

świadczenia usługi alarmowania członków Ochotniczej Straży Pożarnej w Młynarach. 

 

- spotkałam się z Panem Bartłomiejem Górnym - inspektorem nadzoru zadania pn. 

„Remont Pawilonu Sportowego w Młynarach (2018-2020)” w celu omówienia postępu 

prac oraz sposobu prowadzenia rozliczenia budowy. 

- w ramach konkursu Małe Granty Sołeckie Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie w 2020 r. złożono 3 wnioski o dofinansowanie projektów 

zaplanowanych do realizacji w sołectwach: Młynarska Wola, Sokolnik oraz Włóczyska. 

•  W Młynarskiej Woli w ramach projektu zaplanowano m.in. budowę drewnianej wiaty 

ogrodowej, zakup drewnianych ławek, wykonanie miejsca na ognisko oraz zakup 

nasadzeń roślinnych. Całkowity koszt projektu planuje się w kwocie 25 510,00 zł,                    

w tym dofinansowanie w wysokości 15 000,00 zł, wkład własny w ramach funduszu 

sołeckiego. 

•  W Sokolniku w ramach projektu zaplanowano budowę 2 drewnianych witaczy na 

wjeździe do miejscowości wraz z tablicą informacyjną o miejscowości. Całkowity 

koszt zadania zaplanowano w kwocie 13 460,00 zł,  w tym dofinansowanie                                 

w wysokości 10 768,00 zł, wkład własny w ramach funduszu sołeckiego. 

•  We Włóczyskach w ramach projektu zaplanowano niwelację terenu publicznego przy 

zbiorniku wodnym, a następnie  budowę drewnianej altany ogrodowej, zakup 

wyposażenia altany oraz zakup nowych nasadzeń roślinnych. Całkowity koszt 

projektu planuje się w kwocie 27 000,00 zł, w tym dofinansowanie w wysokości 

15 000,00 zł, wkład własny w ramach funduszu sołeckiego. 

 

- w ramach konkursu Aktywna Wieś, Warmii, Mazur i Powiśla, złożono 2 wnioski                       

o dofinansowanie do realizacji projektów w sołectwach: Nowe Monasterzysko oraz 

Sąpy. W Nowym Monasterzysku zaplanowano budowę drewnianej wiaty ogrodowej na 

publicznym terenie rekreacyjnym, a także: zakup tablicy powitalnej i nowych nasadzeń 

roślin miododajnych. Całkowity koszt projektu zaplanowano w kwocie 25 000,00 zł,                    

w tym dofinansowanie  w wysokości. 20 000,00 zł.  

W Sąpach w ramach projektu zaplanowano zagospodarowanie terenu publicznego 

zlokalizowanego przy drodze wojewódzkiej tuż obok przystanku rowerowego. 



Całkowity koszt projektu zaplanowano w kwocie 25 000,00 zł, w tym dofinansowanie  

w wysokości. 20 000,00 zł.  

Wkład własny w projektach pochodził będzie z funduszy sołeckich.  

 

3. 02.06.2020 r. spotkałam się z Panem Marcelim Prokopów z firmy „KOMA” Olsztyn 

Sp. z o.o. w sprawie omówienia występujących w ostatnim czasie problemów podczas 

odbiorów odpadów komunalnych. 

 

- podpisałam umowę z PKO BP S.A. na kredyt w rachunku bieżącym na kwotę                                

2 000 000 zł z przeznaczeniem na pokrycie przejściowego deficytu budżetowego 

(termin spłaty kredytu do 31.12.2020 roku). Oprocentowanie zmienne 1,73%, koszt 

prowizji 8000 zł. 

 

4. 03.06.2020 r. odbył się odbiór robót zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej                              

nr 107 013N w m. Ojcowa Wola”. Wykonawcy zostały wskazane usterki, które 

zobowiązany jest niezwłocznie usunąć. 

 

- uczestniczyłam w naradzie roboczej zadania pn. „Rewitalizacja budynków 

komunalnych w Młynarach – Etap I Rewitalizacja budynku komunalnego przy                          

ul. Słowackiego”, na której omówiono plan realizacji i skoordynowanie prac                                

z zadaniami „Przebudowa dróg wewnętrznych w Młynarach” oraz budowę budynku 

prywatnej własności. 

 

- odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

5. 04.06.2020 r. spotkałam się z sołtysem sołectwa Młynary w sprawie zagospodarowania 

terenu „za Młynem” 

 

- uczestniczyłam w cyklicznej telekonferencji ze Starostą Powiatu Elbląskiego, 

inspektorem ds. kryzysowych Stanisławem Sołowiejem oraz włodarzami wszystkich 

gmin w powiecie w celu omówienia działań podejmowanych wobec zagrożenia 

koronawirusem.  

 

6. 08.06.2020 r. odbył się odbiór wewnętrzny zadania pn. „Remont Pawilonu Sportowego 

w Młynarach (2018-2020)” podczas, którego wskazano usterki do usunięcia z terminem 

końcowym inwestycji. 

 

- powołałam Biuro Spisowe w celu przeprowadzenia powszechnego spisu rolnego                         

w 2020 roku, w składzie czteroosobowym, spośród pracowników Urzędu Miasta                            

i Gminy Młynary. Spis ten odbędzie się od 01 września do  30 listopada 2020 roku. 

 

7. 10.06.2020 r. spotkałam się z przedstawicielem firmy CFC MSI Sp. Z o.o. w Olsztynie, 

na którym ustalono podłączenie budynku Urzędu Miasta i Gminy Młynary do 

światłowodu i poprowadzenie go w kierunku centrum miasta. 

 



- spotkałam się z Panem Krzysztofem Bołbą Dyrektorem Polskiej Spółki Gazownictwa 

sp. z o.o. Oddziału Zakładu Gazownictwa w Olsztynie w sprawie realizacji gazu 

ziemnego na terenie Gminy Młynary. 

 

8. 17.06.2020 r. uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury. 

 

- spotkałam się z projektantami dokumentacji zadania „Rewitalizacja budynków 

komunalnych w Młynarach – Etap I Rewitalizacja budynku komunalnego przy                          

ul. Słowackiego” w celu omówienia możliwości dokonywania zmian w projekcie. 

 

9. 19.06.2020 r. uczestniczyłam w odbiorze końcowym zadania pn „Przebudowa drogi 

gminnej nr 107 013N w m. Ojcowa Wola”. 

 

10. 20.06.2020 r. uczestniczyłam w czynie społecznym w Młynarach organizowanym 

przez Urząd Miasta i Gminę Młynary który miał na celu zagospodarowanie terenu 

powstającego parku „za młynem” i jednocześnie zmotywowanie mieszkańców do 

wspólnej pracy przy upiększaniu naszego miasta. Akcje o charakterze społecznym 

odbywały się także w takich miejscowościach jak Zaścianki, Płonne czy Sąpy. Dzięki 

takim wydarzeniom mamy możliwość budować miejsca sprzyjające rozwojowi lokalnej 

społeczności. Wszystkim uczestnikom czynu wnoszącym swój wkład i zaangażowanie, 

serdecznie dziękuję. 

 

11. 22.06.2020 r. na wezwanie Instytucji Zarządzającej złożono II uzupełnienie wniosku 

o dofinansowanie do „Budowy zbiorników retencyjnych ścieków surowych                                          

i oczyszczonych wraz z modernizacją reaktorów TBR-TOG oraz infrastruktury 

towarzyszącej”. 
 

12. 23.06.2020 r. spotkałam się z Panem Krzysztofem Bołbą Dyrektorem Polskiej Spółki 

Gazownictwa sp. z o.o. Oddziału Zakładu Gazownictwa w Olsztynie w sprawie 

realizacji gazu ziemnego na terenie Gminy Młynary. 

 

13. Do Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach wpłynęły 4 pytania, na które chciałabym 

udzielić odpowiedzi: 

 

1) Chodnik do działek przy ulicy Elbląskiej. Jakie są postępu przygotowania do 

budowy? Sezon się rozpoczął, bardzo dużo ludzi młodych i rodzin porusza się 

grupami. Myślę, że warto przyśpieszyć pracę nad tym ważnym punktem, za nim 

dojdzie do tragedii. 

 

Wnioski do Zarządu Dróg Wojewódzkich zostały złożone na 2 inwestycje w ramach 

dofinansowania tzw. Funduszu chodnikowego. W budżecie zaplanowano 37 000 zł 

na dokumentację w proporcji 50/50. Wykonanie dokumentacji zostało zlecone przez 

Zarząd Dróg Wojewódzkich. Realizacja projektu wydłużyła się do września 2020 r. 

z powodu epidemii dlatego też realizacja zadania nastąpi w 2021 r. 

 



2) Zmiana zagospodarowania przestrzennego, wnioski były do końca marca. Kiedy 

możemy doczekać się prac nad tym punktem? 

Jest to długa procedura, która jest w toku. Cały proces zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego i studium może trwać do 1,5 roku. Czas trwania opracowania jest 

niezależny od Gminy Młynary, robimy wszystko, aby był jak najkrótszy. 

3) Czy są jakieś plany rozwinięcia sieci kanalizacyjnej w naszym mieście? 

W związku z aktualnymi możliwościami technicznymi i finansowymi oraz posiadaną 

dokumentacją techniczną, zaplanowano rozbudowę sieci kanalizacyjnej na 

przedłużeniu ul. Ogrodowej w Młynarach wzdłuż nowobudowanych domów 

jednorodzinnych. W tym celu w grudniu 2019 r. złożono wniosek o dofinansowanie w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  Oprócz sieci 

kanalizacyjnej w Młynarach, wniosek obejmuje również budowę sieci wodociągowej 

w miejscowościach: Młynarska Wola i Broniszewo, Błudowo i Stare Monasterzysko, 

Nowe Sadłuki, Warszewo oraz Nowe Monasterzysko. Całkowity koszt inwestycji 

zaplanowano w kwocie 1 956 266,22 zł, w tym dofinansowanie w kwocie 

1 032 799,00 zł. Według stanu aktualnego, wniosek jest na 5 miejscu listy rezerwowej 

i otrzyma dofinansowanie w przypadku powstania oszczędności po przetargowych w 

projektach z listy podstawowej. 

4) Co ze sklepem Dino czy dalej jest w plan, że powstanie? Czy w związku z korona 

wirusem inwestycja została wstrzymana? 

Błędy w obowiązującym planie zagospodarowania przestrzennego spowodowały, że 

inwestor się wstrzymał. Do rozmów wrócimy po zmianie planu. 

 

                 BURMISTRZ 

mgr Renata Wioletta Bednarczyk 


